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Protokół Nr XVI/o8
XVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Lichnowy 

odbytej dnia 29 kwietnia 2008

Obrady XVI zwyczajnej sesji otworzył Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy Jan 
Michalski. W posiedzeniu uczestniczyli radni obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu, sołtysi obecni wg listy obecności stanowiącej 
załącznik Nr 2 do niniejszego protokołu oraz zaproszeni goście wg listy obecności 
stanowiącej załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy stwierdził, iż na 15 radnych obecnych jest 12 i rada 
jest prawomocna do podejmowania uchwał.

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych
- stwierdzenie prawomocności obrad
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
- informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytanie radnych
4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje
5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach za 
2007r.
6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2007r.
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007r.

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przeze Wójta Gminy 
wraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.
b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez Komisje Rady
c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisje Rewizyjną, 
przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z Opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego wniosku
d) dyskusja
e) podjecie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy

8. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 
2008r. na realizacje zadnia inwestycyjnego pod nazwą budowa boiska wielofunkcyjnego w 
Lisewie Malborskim
9. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy długoterminowego kredytu 
inwestycyjnego w 2008r. na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwa budowa boiska 
wielofunkcyjnego w Lisewie Malborskim.
10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażanie zgody na zaciągnięcie zobowiązań finansowych 
na realizacje badan monitoringowych składowiska odpadów stałych w Lisewie 
Malborskim.
11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp.z.o.o. w Nowym Dworze Gdańskim
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12. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z gminą Miłoradz, Gmina Malbork, Gmina 
Nowy Staw i Gmina Stare Pole w realizacji projektu PN. „ Bawmy się poznając okolicę -  
wypoczynek letni dla dzieci z terenu powiatu malborskiego"
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008r.
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacjynej
15. Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Lisewo Malborskie
16. Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Boręty.
17. Wolne wnioski
18. Zamkniecie posiedzenia

Następnie Wójt Gminy Lichnowy zgłosił do porządku obrad uchwałę w sprawie 
współdziałania z Gmina Cedry Wielkie, Gmina Nowy Dwór Gdański, Gmina Nowy Staw, 
Gminą Ostaszewo, Gmina Stare Pole, Gmina Stegna, Gmina Suchy Dąb, Gmina Miłoradz. 
Radni przyjęli nowy porządek, który po zmianach przedstawiał się następująco:

1. Otwarcie obrad:
- przywitanie zebranych
- stwierdzenie prawomocności obrad
- przedstawienie porządku obrad i proponowane zmiany do porządku
- przyjęcie porządku obrad
- przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji
- informacje i komunikaty przewodniczącego Rady Gminy Lichnowy
2. Informacja Wójta Gminy Lichnowy z pracy między sesjami.
3. Interpelacje i zapytanie radnych
4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje
5. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach za 
2007r.
6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2007r.
7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007r.

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu gminy przeze Wójta Gminy 
wraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.
b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez Komisje Rady
c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisje Rewizyjną, 
przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z Opinia 
Regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego wniosku
d) dyskusja
e) podjecie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy

8. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 
2008r. na realizacje zadnia inwestycyjnego pod nazwą budowa boiska wielofunkcyjnego w 
Lisewie Malborskim
9. Podjęcie uchwały w sprawie zabezpieczenia umowy długoterminowego kredytu 
inwestycyjnego w 2008r. na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwa budowa boiska 
wielofunkcyjnego w Lisewie Malborskim.
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10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażanie zgody na zaciągnięcie zobowiązań finansowych 
na realizacje badan monitoringowych składowiska odpadów stałych w Lisewie 
Malborskim.
11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp.z.o.o. w Nowym Dworze Gdańskim
12. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z gminą Miłoradz, Gmina Malbork, Gmina 
Nowy Staw i Gmina Stare Pole w realizacji projektu PN. „ Bawmy się poznając okolicę -  
wypoczynek letni dla dzieci z terenu powiatu malborskiego"
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy na 2008r.
14. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej
15. Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Lisewo Malborskie
16. Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscowości Boręty.
17. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z Gmina Cedry Wielkie, Gmina Nowy 
Dwór Gdański, Gmina Nowy Staw, Gminą Ostaszewo, Gmina Stare Pole, Gmina Stegna, 
Gmina Suchy Dąb, Gmina Miłoradz
18. Wolne wnioski
19. Zamkniecie posiedzenia

W następnej części obrad Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem 
protokołu z poprzedniej sesji. Radni w głosowaniu jawnym przyjęli jednogłośnie, bez 
uwag protokół z poprzedniej sesji.

Ad 1. Informacje i komunikaty przewodniczącego rady Gminy Lichnowy.

Z powodu braku informacji i komunikatów Przewodniczącego Rady Gminy przystąpiono 
do kolejnego punktu obrad.

Ad.2 Informacje Wójta Gminy Lichnozuy z pracy między sesjami.

P.Wójt : na przełomie maja i czerwca rozpoczną się remonty dróg powiatowych na terenie 
naszej gminy. Prace maja trwać d o lipca. Remont ten składać się będzie z dwóch etapów. 
Pierwszy etap to równanie poboczy i zalepianie dziur, drugi nałożenie warstwy wiążącej. 
Po odbytym zebraniu w Parszewie mieszkańcy zadecydowali , że remont będzie 
obejmował drogę z Parszewa w kierunku Nowego Stawu. Po każdym naszym 
posiedzeniu, zostają przekazane wnioski jakie są przez was składane na odpowiednie 
stanowiska. Ostatnie zostało wysłane ponaglenie o uprzątnięcie terenu na działce w 
Lisewie Malborskim Pani Marii Meller. Otrzymaliśmy odpowiedz od Pani Joanny 
Szymańskiej, wnuczki Pani Marii, która o napisała że może posprzątać ale nie musi. Jeżeli 
nam to przeszkadza, to mamy sami to uprzątnąć.
Następnie Wójt Gminy odczytał zarządzenia Nr 13/2008 z dnia 25 marca br. ora z nr 

15/2008 z dnia 10 kwietni br. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008r.

Ad. 3 Interpelacje i zapytania radnych.
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P.Z.Puzio: dziś miało miejsce Posiedzenie Zarządu Gminnych Spółek Wodnych. 
Frekwencja wyniosła 50 %. Nie ma jednak takiego zainteresowania jakie być powinno, tym 
bardziej, że omawiane są sprawy szczególnie ważne dla nas mieszkańców żuław. 
P.J.Bednarek: postawić tablice ze znakiem miejscowości w Lichnówkach ( koło posesji 
sołtysa)
P.J.Maciuński: wnioskuje, by przekazać do Lisewa jedną kosiarkę. W Lichnowach są dwie 
a my nie mamy żadnej. Ponadto proponuje by na spotkanie z sołtysami 15 maja zaprosić 
przewoźnika Pana Adama Stępnia . Jest bardzo obrażony, że każdy się na niego skarży i 
odbywa się to za jego plecami. Wracając do odczytanego przez Pana Wójta listu chciałbym 
powiedzieć, że teren został już uprzątnięty. Wystarczy teraz zamieścić tabliczkę z napisem 
zakaz wysypywania śmieci.
P.T.Kochańska: był remont boiska i cały gruz został wywieziony za lasek ( droga w 
kierunku Pordenowa ) Zrobiła się z tego wielka hałda gruzu i śmieci. Powstaje dzikie 
wysypisko.
P.B.Graban: co z obsługą medyczna przez Tczew miejscowości Lisewo Malb.
P. W .Kaczor czy jest znany harmonogram kolejności remontowanych dróg.
P.A.Zbrzeźny: przewoźnik zobowiązał się, że będzie wjeżdżał w głąb Lisewa V i tam 
zawracał ( koło posesji Pana Płazy) a nie zatrzymywał się na początku .
P.Z.Puzio: brak jest koszy na śmieci. Musimy wymusić na mieszkańcach aby każde 
gospodarstwo było zaopatrzone w pojemnik na odpady. Jest problem z wysypiskiem. 
Skoro i tak jest już zamknięte proponuje aby zasypać je ziemia, która będzie z równania 
poboczy. Ponadto planowana jest w najbliższym czasie wymania torowiska, przeznaczyć 
ten gróz i piach na jego zasypanie.
P.W.Nacel: czy przy ul. Bohaterów Września w Szymankowie zaplanowane są działki 
budowlane a jeżeli tak czy zaplanowana jest także nowa droga?
P.B.Górecka: na poprzednim posiedzeniu został złożony wniosek, by oznakować 
wszystkie miejscowości jednak nie ma jeszcze ani jednej tabliczki.

4. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje

P.Wójt: miałem przyjemność spotkać się z przewoźnikiem i osobiście z nim porozmawiać. 
Był bardzo dociekliwy, kto z Lisewa składał takie skargi i wnioski. Był negatywnie 
nastawiony do proponowanych zmian. Na zaproponowany wjazd w głąb Lisewa V 
jednoznacznie był na nie, tak samo jak propozycja wjazdu do Boręt czy kurs Starynia -  
Szymankowo. Jeżeli chodzi o oznakowanie miejscowości, ta sprawa została już po części 
załatwiona. Nasz pracownik o wszystkim wie, środki finansowe na ich zakup tez ma 
zabezpieczone. Przeszkoda było to, ze nie miał kto tych znaków postawić. Jednak od maja 
ruszą roboty publiczne i w pierwszej kolejności pracownicy zajmą się znakami. Jeżeli 
chodzi obsługę medyczną Listwa Lab. Przez pogotowie Tczew, to niestety do tego nie 
dojdzie. Nie wiem czemu ale Tczew się wycofał. Wystąpiłem natomiast z wnioskiem do 
NFOZ o zmianę rejonizacji. Jeżeli zostanie on rozpatrzony pozytywnie nie będziemy 
musieli się już o to martwic. Wracając do posesji P. Meller to popieram wniosek by 
postawić tablice informującą o zakazie wysypywania śmieci. Harmonogram prac robót 
drogowych jest już znany, jak będę znał osobiście ich kolejność to Państwa poinformuje.
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Jeżeli chodzi o działki budowlane w Szymankowie, to na dzień dzisiejszy takich działek 
nie mamy.

5. Spraioozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lichnowach za 
2007r.

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Lichnowach za 2007r. Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu.

6. Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy za 2007r.

Radni przyjęli jednogłośnie sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy 
za 2007 r. Sprawozdania stanowią załączniki nr 5,6,7,8 do niniejszego protokołu.

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2007r.

Ad. a) przedstawienie sprawozdania z ivykonania budżetu gminy przez W ójta Gminy 
wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej.

P.Wójt: nasz budżet zaplanowany na 2007r. był budżetem dość skromnym, jednak 
wykonany w 97 % do założonego planu. Nasza gmina jest słabą ekonomicznie, rolniczą 
gminą, wskazuje na to wysokość dochodów własnych. Na ten dochód składają się podatek 
rolny i od nieruchomości, który jest głównym źródłem dochodów własnych samorządów. 
W naszym przypadku niestety tak nie jest. Największym sukcesem było m.in. wykonanie 
III etapu kanalizacji wsi Szymankowo, wykonanie nowej nawierzchni w Szymankowie 
oraz w Lisewo Malb. Udało się także zakończyliśmy prace remontowe mostu betonowego 
w Tropiszewie. Dokonaliśmy także remontu dachu w ośrodku zdrowia, opracowaliśmy 
dokumentacje lokalnej strategii rozwoju, zakupiliśmy samochód pożarniczy dla jednostki 
OSP Lichnowy a także udzieliliśmy pomocy finansowej dla powiatu malborskiego z 
przeznaczeniem na remonty cząstkowe. Ten plan który zaplanowaliśmy został wykonany.

Następnie V-ce Przewodniczący odczytał Uchwałę Nr 056/g237/R/II/08 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 7 kwietnia 2008 r. w 
sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Lichnowy za 2007r.
Uchwała Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 
protokołu.

Ad. b) przedstawienie opinii dotyczącej wykonania budżetu gminy przez Komisje Rady

P.J.Bednarek: na posiedzeniu Komisji Stałych Rady Gminy Lichnowy, które odbyły się 
dnia 22.04.2008r. oraz 25.04.2008r. Komisje pozytywnie zaopiniowały informację z 
wykonania budżetu gminy za 2007r.
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Ad. c) przedstawienie opinii z wykonania budżetu przez Komisję Rewizyjną, 
przedstaioienie wniosku Komisji rewizyjnej w kwestii absolutorium wraz z opinią 
regionalnej Izby Obrachunkowej odnoszącą się do przedmiotowego wniosku

Opinie Komisji Rewizyjnej z wykonania budżetu gminy za 2007r odczytała 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, Pani Barbara Górecka. Opinia stanowi załącznik nr 10 
do niniejszego protokołu.
W następnej kołejności Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała Uchwałę Nr 
026/g237/A/H/08 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 
dnia 31 marca 2008 roku w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej rady Gminy 
Lichnowy. Uchwała regionalnej Izby Obrachunkowej stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu

A a.d.) dyskusja

P.J.Bednarek: wspólnie planowaliśmy, zmienialiśmy i realizowaliśmy przyjęty budżet. 
Myślę jednak, że zbyt dużo środków przekazujemy dla powiatu malborskiego na remonty 
dróg. Co roku są to nie małe pieniądze. Nie możemy przez to zrealizować wszystkich 
naszych zamierzonych zadań.
P.E.Kunkel: wszystko co zaplanowaliśmy zostało wykonane i zrealizowane za naszą 
zgodą.

Ad. e) podjęcie uchwały w kwestii absolutorium dla Wójta Gminy Lichnowy

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie Uchwałę Nr XVJ/ 163 /  08 
dnia 29.04.2008r. w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Lichnowy. Uchwała 
stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

P.Wójt: chciałbym przede wszystkim podziękować za okazane zaufanie. Nie sprawuję 
tego urzędu dla własnych korzyści tylko robię to dla dobra ogółu, a głównym 
instrumentem realizacji tych potrzeb jest właśnie budżet, który my ustalamy. Liczę, że rok 
obecny będzie dla nas szansa na pozyskanie środków z zewnątrz. Chciałbym abyśmy 
wykorzystali wszystkie możliwe szansa. Bo za pomocą niewielkiego wkładu własnego, 
pozwolą nam na realizacje wielu kosztownych i efektownych zadań.

8. Podjecie uchwały w spraioie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 
2008r. na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwą budowa boiska wielofunkcyjnego 
w Lisewie Malborskim.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/164/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu inwestycyjnego w 2008r. 
na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwą budowa boiska wielofunkcyjnego w 
Lisewie Malborskim. Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu

9. Podjecie uchwały w spraioie zabezpieczenia umowy długoterminowego kredytu 
inwestycyjnego w 2008r. na realizacje zadania inioestycyjnego pod nazwa budowa boiska  
wielofunkcyjnego w Liseioie Malborskim.
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Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/165/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie zabezpieczenia umowy długoterminowego kredytu 
inwestycyjnego w 2008r. na realizacje zadania inwestycyjnego pod nazwa budowa boiska 
wielofunkcyjnego w Lisewie Malborskim. Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego 
protokołu.

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażanie zgody na zaciągnięcie zobowiązań  
finansowych na realizacje badan monitoringozuych składow iska odpadów stałych w 
Lisewie Malborskim.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/166/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie wyrażanie zgody na zaciągnięcie zobowiązań finansowych na 
realizacje badan monitoringowych składowiska odpadów stałych w Lisewie Malborskim. 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

11. Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładow ego Centralnego 
Wodociągu Żuławskiego Sp.z.o.o. zo Nozuym Dzuorze Gdańskim

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/167/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Centralnego Wodociągu 
Żuławskiego Sp.z.o.o. w Nowym Dworze Gdańskim. Uchwała stanowi załącznik nr 16 do 
niniejszego protokołu.

12. Podjecie uchwały w sprawie współdziałania z gminą Miłoradz, Gmina M albork, 
Gmina Nowy Staw i Gmina Stare Pole zv realizacji projektu PN. „ Bazumy się poznając 
okolicę -  zuypoczynek letni dla dzieci z terenu pozuiatu malborskiego"

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/168/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie współdziałania z gminą Miłoradz, Gmina Malbork, Gmina Nowy 
Staw i Gmina Stare Pole w realizacji projektu PN. „ Bawmy się poznając okolicę -  
wypoczynek letni dla dzieci z terenu powiatu malborskiego". Uchwała stanowi załącznik 
nr 17 do niniejszego protokołu.

12. Podjęcie uchzualy w sprawie zmian budżetu gminy na 2008r.

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XV/169/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie zmian budżetu gminy na 2008r. Uchwała stanowi załącznik nr 18 
do niniejszego protokołu.

13. Podjęcie uchzualy zu pozuołania Komisji Inwentaryzacyjnej

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/170/08 z dnia 
29.04.2008r.w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej. Uchwała stanowi załącznik 
nr 19 do niniejszego protokołu.
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14. Podjęcie uchwały w sprawie Planu odnowy miejscozuości Lisewo M alborskie

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/171/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie Planu odnowy miejscowości Lisewo Malborskie Uchwała stanowi 
załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

15. Podjęcie uchwały sprawie Planu odnowy miejscozuości Boręty.

D o u chw ały  uw ag nie w niesiono. Radni pod jęli jed nogłośn ie uchw ałę X V /172/08  z dnia
29.04.2008 r. w sprawie Planu odnowy miejscowości Boręty. Uchwała stanowi załącznik nr 
21 do niniejszego protokołu..

16. Podjęcie uchzuały w sprawie współdziałania z Gmina Cedry Wielkie, Gmina Nozuy 
Dwór Gdański, Gmina Nozuy Staw, Gminą Ostaszezuo, Gmina Stare Pole, Gmina Stegna, 
Gmina Suchy Dąb, Gmina Miłoradz

Do uchwały uwag nie wniesiono. Radni podjęli jednogłośnie uchwałę XVI/173/08 z dnia
29.04.2008 r. w sprawie współdziałania z Gminą Cedry Wielkie, Gmina Nowy Dwór 
Gdański, Gminą Nowy Staw, Gminą Ostaszewo, Gminą Stare Pole, Gminą Stegna, Gminą 
Suchy Dąb, Gminą Miłoradz. Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

17. Wolne Wnioski

P.S.Osińska: postawić tablice ogłoszeń w Zakładzie Rolnym w Lichnowach.

18. Zamkniecie posiedzenia

W związku wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Lichnowy 
zamknął posiedzenie XVI sesji zwyczajnej Rady Gminy Lichnowy dnia 29.04 2008 roku.

Łyczko Monika

Protokołowała: Prze1*
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